
Referat af bestyrelsesmøde onsdag den 14/9 2022 kl. 19.00 i Rytterstuen 
 

 

1) Mødedeltagere: Mia, Michelle, Lea, Suzanne, Marlene, Lisbeth, Birgitte 
2) Afbud fra:  Mette 

Ordstyrer: Birgitte 

Referent: Birgitte 

3) Godkendelse af dagsorden.  Godkendt 
 
 

4) Godkendelse af referat fra sidste møde. Ikke sendt. Det sendes ud efter dette 
møde sammen med dette referat.  
 

5) Arbejdsdag. Status – og brug for hjælp? 
Tovholder: Lea og Birgitte.  
Der skal primært males barriere i det nye ridehus. Herudover prioriteres træværk 
ved paddocks på udestald og rengøring.  
 

6) Lea: Røgfri Hirk 
Hirk mangler en rygepolitik. Vi vedtager efter længere snak at Hirk skal være røgfri 
i rideskolens åbningstid.  
Mia skriver et opslag. Maria formidler til underviserne er Hirk dags dato er røgfri.  
Suzanne laver rygeforbuds skilte og hænger op.  
 

 

7) Lisbeth: Banekørsel. Vi mangler andre end Cecilie der kan køre banerne. Cecilie 
udbyder et kursus. Laver et opslag på FB Hirk opstalder gruppen.  
 

8) Suzanne: popkornmaskine.  
Suzanne har fundet en til bordet til 670 kr. Bestyrelsen er positive. Suzanne tjekker 
om den er oliefri.  
 

 

9) Michelle: Bund i det gamle ridehus. Opretning af denne og evt. opfyldning.  
Mia/Michelle: Der arbejdes på at få tilbud på at få genoprettet bunden i det gamle 
ridehus. Der kommer en vurderingsmand ud og kigger på den.  
Ridehusharven? Den er i dårlig stand og står et dårligt sted. Michelle foreslår at 
den stilles på cement ude ved møddingspladsen. Derudover er der et hjul man skal 
lære at bruge så vi ikke ødelægger barrieren og harven.  



 

10) Nye kræfter til opstalderudvalget.  
Michelle overtager. Vi laver en overlevering, Birgitte indkalder Michelle og Lea til 
et overleveringsmøde.   
 

 
 
 
 

11) Nyt fra udvalg: 
 
 

 
 

a. Økonomiudvalg: Overskud på caféen 😊 

 
b. Sponsorudvalg:  
 
c. Stævneudvalg: Fra sidst: Vi vil gerne lægge interne stævner ind allerede for 2023. 
 Det diskuteres videre på næste møde. Der er positiv stemning for det, så Marlene 
 kigger på kalenderen sammen med stævneudvalget. 
d. Opstalderudvalg: Se punkt 12 
e. Hjælperudvalg: Suzanne: Der mangler hænder om lørdagen.  
f. Driften:  Se punkt 6 og 7.  
g. Rideskolen:  Ikke noget nyt 
h. Nyt ridehus. Se punkt b. 

 

  
 
 

12) Nyt fra Kommune, Miljø, DRF og D3.(De ansvarlig for området fremlægger, hvis 
der er nyt siden sidste møde). Intet nyt 

 
13) Evt. (Indkomne forslag behandles her og alt hver der vedrører udvalgsemner 

videresendes til disse for sagsbehandling.).  
 

Salg af dessurhegn: Vi venter til foråret og prøver igen inden prisen evt sættes ned.  
 
 

14) Næste møde.  13.oktober  

 
 


